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EDUCATION 

2020-2020 - Excelia Group University, France (Master) 

2019-2020 - Turiba University, Latvia (Master) 

2013-2017 - USU (Bachelor) 

EXPERIENCE 

2022-present – Assistant teacher at the Department of Tourism and Hospitality, 

Urgench State University. 

2021-2022 - Regional coordinator of the project "Diversification and Modernization 

of Agriculture" with the participation of the International Fund for Agricultural 

Development of the Agency for the implementation of projects in the field of 

agriculture and food security. 

2021-2021 – Sales Manager of Butlash Service LLC 

2019-2020 – Customer support representative for WesternUnion, SIA ―Transcom 

Latvia‖  

2018-2019 – Senior specialist of the Head Office of Investments of the Khorazm 

region 

2017-2018 – Administrator of the Bahor Hotel, Bahor Tourism LLC 

SPECIALITY Tourism, marketing, management 

 

SUBJECTS 

International tourism: theory and practice, Regional tourism, work etiquette 

THESIS TOPIC Financial Investment Guidelines for a Society ―France Group‖ 

PUBLICATIONS Каландаров Ф.С. Инвестиционный краудфандинг как форма финансирования проектов 

государоственного-частного партнерства. XORAZM MA'MUN AKADEMIYASI 

AXBOROTNOMSI 5/2-2023. 

 

Каландаров Ф.С. Творческие инкубаторы и краудфандинг в качестве решения задач 

Стратегии развития Нового Узбекистана на 2022 — 2026 годы. ФГУ 2023 

 

Каландаров Ф.С. Повышение инвестиционной привлекательности Республики 

Узбекистан с помощью внедрение рыночных моделей финансирования проектов. ФГУ 

2023. 

CURRENT 

RESEARCHES 
 Tourism, marketing, management  
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